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Abstract (en)
The mouth area of the gassing nozzle has a gas-permeable cover (1) and a chamber (2) through which the gas can flow. The lower end of the
chamber is formed by a gas-permeable grille (4). Numerous solid bodies (3) are located in the chamber and form a fluidised bed under the action of
the gas flowing through the grille and the chamber. The gassing nozzle serves for example for feeding air into waste water. <IMAGE>

Abstract (de)
Der Mündungsbereich der Begasungsdüse weist eine gasdurchlässige Abdeckung (1) und eine vom Gas durchströmbare Kammer (2) auf. Das
untere Ende der Kammer wird durch einen gasdurchlässigen Rost (4) gebildet. In der Kammer befinden sich zahlreiche Festkörper (3), die unter
der Wirkung des den Rost und die Kammer durchströmenden Gases ein Wirbelbett bilden. Die Begasungsdüse dient z.B. zum Eintragen von Luft in
Abwasser. <IMAGE>
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